
Засідання комісії Полтавської обласної ради з питань освіти, науки
та культури на базі Полтавського обласного екоцентру

4  лютого  2019  року  на  базі  Полтавського  обласного  еколого-
натуралістичного  центру  учнівської  молоді,  який  відноситься  до  об’єктів
спільної  власності  територіальних  громад  області,  відбулося  засідання
постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури.

У  засіданні,  яке  вів  голова  комісії  Сергій  Шевчук,  взяли  участь
заступник  голови  обласної  ради  Анатолій  Ханко,  депутати  обласної  ради:
Валерій  Прядко,  Валентина  Крутько,  Петро  Ворона,  Олександр  Путря,
керівники  структурних  підрозділів  облдержадміністрації,  закладів  освіти,
журналісти.

Депутати  заслухали  та  обговорили  інформацію  директора
Департаменту  освіти  і  науки  облдержадміністрації  Олени  Харченко  про
проблеми  та  пріоритети  функціонування  опорних  шкіл  області,  стан



функціонування  закладів  позашкільної  освіти  та  напрямки  щодо
удосконалення їх роботи.

У  своєму  виступі  директор  Полтавського  обласного  еколого-
натуралістичного центру учнівської  молоді Віталій Бедніна підняв питання
про проблему закриття в області закладів позашкільної освіти. 

Як  доказ  цього  –  закриття  районної  станції  юннатів  у
Новосанжарському районі у 2018 році та об’єднання її з Будинком дитячої та
юнацької творчості. Зараз стоїть питання про закриття і цього комплексного
закладу позашкільної освіти.


